
 În sfârșit, după o lungă așteptare, am așezat ultima piesă de puzzle din tratamentul 

fibrilației atriale. Odată cu lansarea terapiei ablative prin tehnica PFA Farapulse, cea mai 

populară metodă în acest moment, Spitalul Județean Brașov a devenit un centru complet de 

tratament al fibrilației atriale, având totala flexibilitate de a individualiza tratamentul conform 

particularităților fiecărui pacient. Sunt recunoscător companiei Boston Scientific pentru sprijinul 

acordat și Profesorului Vedran Velagic pentru competenta supervizare a desfășurării fără cusur a 

celor șase proceduri efectuate. Sunt mândru să văd că un proiect conturat în urmă cu 

aproximativ doi ani a atins un nivel de maturitate recunoscut și apreciat de centre medicale 

europene de prestigiu. Ar fi nedrept în acest moment dacă nu aș mulțumi echipei mele de 

medici și asistenți pentru efortul lor, reflectat în multele ore suplimentare petrecute în 

laborator, actualei echipe de management a spitalului pentru crearea și întreținerea unui mediu 

propice dezvoltării medicale, Casei Județene de Asigurări de Sănătate pentru înțelegerea 

abordării medicale moderne a patologiei cardiovasculare și finanțarea adecvată menținerii unui 

număr corespunzător de proceduri, și, nu în ultimul rând, Consiliului Județean Brașov pentru 

investițiile constante din ultimii ani, ce au schimbat fața atât secției de cardiologie, cât și 

întregului spital. 


